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Iktatószám: I/F/6-11/2020. 
 

 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2020. szeptember 01. (kedd) napján 13 órakor Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának 016-os Irodájában megtartott rendkívüli nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád elnök;  
     Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
     Csötönyi László képviselő, bizottsági tag; 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag; 
Nyerges Tibor külső bizottsági tag; 
Kizakisz Georgiosz Román külső bizottsági tag; 

 
Távolmaradását jelezte:  Zaják Rita képviselő, bizottsági tag; 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: Majnay Gábor osztályvezető; 

dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető (az aljegyző megbízásából); 

 
Meghívottak: Szabó Gergő a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke; 
 Szabó Noémi a Kosárlabda Sport Club Szekszárd 

sportszakmai igazgatója. 
 

Murvai Árpád elnök megállapítja, hogy a 7 tagú bizottságból 6 bizottsági tag jelen van, a 
bizottság határozatképes. Az elnök az ülést 13 órakor megnyitja. 
 
Murvai Árpád elnök: Köszönti a megjelenteket az Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság mai 
ülésén. Zaják Rita jelezte távolmaradását. Külön köszönti Majnay Gábor osztályvezető urat, 
valamint dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referenst. A jegyzőkönyv hitelesítési feladatot 
továbbra is Mácsik Henrietta bizottsági tag végzi. Mindenki megkapta és átnézte Faragó Zsolt 
elnökhelyettes javaslatát, amely javaslatnak négy alpontja van.  
 
Az elnök szavazásra teszi fel a nyilvános ülés napirendjének elfogadására tett javaslatot, 
amelyet a bizottság 6 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet 
állapította meg: 
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NAPIREND 
 
1. napirendi pont: 

Terembérleti díjakkal kapcsolatos javaslatok megfogalmazása 
(írásbeli javaslat) 
Előterjesztő: Faragó Zsolt elnökhelyettes 
Előadó: Faragó Zsolt elnökhelyettes 
 

 
1. napirendi pont: 

Terembérleti díjakkal kapcsolatos javaslatok megfogalmazása 
(írásbeli javaslat) 
Előterjesztő: Faragó Zsolt elnökhelyettes 
Előadó: Faragó Zsolt elnökhelyettes 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy a javaslatnak mind a négy pontja a sportcsarnokra 
vonatkozik, valamint az egyes rendezvények összefüggenek egymással. A bizottság előző 
ülésén örömmel állapították meg, hogy a város egy rangos kosárlabda eseményt fog 
lebonyolítani, és ad otthont ennek. Egy válogatott mérkőzésre kerülne sor a sportcsarnokban 
Magyarország és Hollandia női válogatottjai között. Ezzel kapcsolatban a határozati javaslat 
azt fogalmazná meg a sportközpont igazgatója felé, hogy engedje el az 1.500.000 forint+ÁFA 
bérleti díjat. Ez az összeg három napra vonatkozna. Számára csak azért kérdéses ez, mert nem 
tudja, hogy a vendég válogatottnak mik a kérései, hány órában szeretnének edzeni. Ezért jó 
lenne, ha az egyesület vezetői megérkeznének a bizottság ülésére. A javaslat második pontja 
a Sió kupára vonatkozna. Időpontban ennek a megrendezése áll most hozzájuk közelebb. 
Szintén a csarnok biztosításáról lenne szó, amit kérnének a sportközpont igazgatójától. 
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Erre a rendezvényre hány csapat várható?    
 
Murvai Árpád elnök: Ő úgy tudja, hogy nyolc.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ez a bérleti díj szempontjából teljesen mindegy.  
 
Murvai Árpád elnök: A rendezvénnyel kapcsolatban a javaslat a napi 500.000 forint+ÁFA 
bérleti díjból 200.000 forint+ ÁFÁ-t, azaz a három napra 600.000 forintot engedne el. Ehhez 
kapcsolódna a hármas pont, amely felkéri a sportközpont igazgatóját, hogy a Sió Kupa 
kedvezményes bérleti díjából befolyó 900.000 forint+ÁFA összegből vásároljon a küzdősport 
egyesületek igényeit felmérve új felszerelési tárgyakat az egyesületeknek. A negyedik pont 
pedig felkérné az igazgató urat arra, hogy biztosítsa a csarnokot a boksz gála időtartamára, és 
az ezzel kapcsolatos bérleti díj elengedésére.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Az igazgató úr tud erről a javaslatról?  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Igen, egyeztetett vele.  
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Murvai Árpád elnök: Kérni fogják majd az igazgató urat, hogy amikor beszámol a 
tevékenységéről, akkor ezt az összeget forintosítva tüntesse fel. Ezt a forintosítást minden 
kedvezményben részesülő szakosztálynál el fogja készíteni az igazgató úr.  
 
Csötönyi László bizottsági tag: A szakosztályok, amelyek részesülnek ilyen támogatásban, 
valamilyen formában ezt nyilvánosságra is hozhatnák.  
 
Murvai Árpád elnök: Véleménye szerint fel kellene kérni a Kosárlabda Sport Club Szekszárdot 
arra, hogy, ha létrejön ez a két esemény, amelyeket kísér plakát, műsorfüzet és 
sajtómegjelenés, említsék meg támogatóként a sportközpontot és a bizottságot is.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Azért javasolná ezt a támogatást Halász Gábornak megítélni, 
mert ő az egyetlen egy világbajnokuk, és mindezt úgy érte el, hogy a város ehhez semmit sem 
tett hozzá. Úgy gondolja, hogy ez egy per egyben Halász Gábor érdeme azon kívül, hogy az 
elmúlt 30 évben ezt a sportágat tartotta a hátán. Ő általa működőképes ez a sportág. Úgy 
gondolja, hogy ez egy jó gesztus, és ezzel kapcsolatban egyeztetett is az igazgató úrral is, aki 
támogatja a javaslatát.  
 

A Kosárlabda Sport Club Szekszárd képviselői az ülésterembe megérkeznek 13 óra 09 perckor. 

 

Murvai Árpád elnök: Tisztelettel köszönti a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnökét és sport 
szakmai igazgatóját. Átadja részükre a napirendi ponttal kapcsolatos javaslatot.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Véleménye szerint Halász Gábor megítélésével és szereplésével 
kapcsolatban nincs vita a bizottság tagjai között, mindenki tudja ezt a javaslatot támogatni. 
Mindenki tudja, hogy mennyire becsületes, kiváló szakember, ráadásul önzetlen is.  
 
Murvai Árpád elnök: Ezzel kapcsolatban biztos, hogy teljes egyetértés van a bizottság tagjai 
között, mert egyszer már beszámolt tevékenységéről a bizottság az úr. Az szeretné 
megkérdezni az egyesület sport szakmai igazgatójától, hogy a nagyon jelesnek ígérkező 
nemzetközi kosárlabda mérkőzés kapcsán van-e már konkrétabb teremigény, óraszám. 
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Volt már ezzel 
kapcsolatban egyeztetés. 
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Elmondja, hogy az egyesület 
időpontjaiban edzene a magyar válogatott. Ez az egyik nap kettő, a másik nap egy edzést 
jelentene.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Plusz teremfoglalási igény nincs?  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Nincs. A holland csapatnak kell 
biztosítani a mérkőzést megelőző napon másfél órát a mérkőzés időpontjában, valamint a 
mérkőzés napján délelőtt egy órát. Nemzetközi versennyel kapcsolatban ezek a szabályok. A 
javaslatban szereplő 1.500.000 forintot egy kicsit soknak tartja, mert véleménye szerint ez 
körülbelül a tizedét teszi ki.  
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: A sportcsarnoktól tudja az árakat.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Ő nem tudja, hogy ezek milyen árak, 
mert 16.700 forint bruttóban egy órára a sportcsarnok. A Sió Kupával kapcsolatban nem érti, 
hogy a napi 500.000 forint hogyan jött ki, mert véleménye szerint tíz óránál többet nem 
használnák a csarnokot, ami 167.000 forintot jelentene egy napra, nem pedig 500.000 
forintot.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A sportcsarnok munkatársa mondta neki ezt az összeget. 
Többször is rákérdezett erre, és mindig ezt a választ kapta, ezért forintosították. Nyilván, ha 
ez kevesebb, akkor kevesebbre lesz forintosítva.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Ő 16.700 forintos bruttó árról tud.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ezt az összeget ő is látta, ezért rákérdezett az illetőnél erre, aki 
azt mondta, hogy az az összeg a küzdőtér ára.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Ő úgy tudja, hogy ebben benne van 
az öltőző használat is. Ha valaki küzdőteret bérel, ahhoz jár öltöző is. Véleménye szerint 
300.000 forintnál nagyobb összeg semmiképp sem jöhetne ki, de úgy gondolja, hogy még ezt 
az összeget sem érné el. Egy sportági szakszövetségnek célszerű megadni a gesztust egy 
nemzetközi mérkőzéssel kapcsolatban.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A javaslat szerint a nemzetközi mérkőzésért nem kellene bérleti 
díjat fizetni. Megérti, hogy az összeget vitatja az elnök úr, de ezt az igazgatóval kell 
megbeszélni.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: A Sió Kupával kapcsolatban továbbra 
sem érti, hogy jött ki a napi 500.000 forintos összeg.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az igazgató úr azt mondta, hogy még időpont- és teremfoglalást 
sem kapott ezzel kapcsolatban. Ez múlt héten volt.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Több, mint egy 
évvel ezelőtt lefoglalták. A foglalásnak nyoma van.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A forintosítást a sportcsarnokkal kell egyeztetni, ő onnan kapta 
ezt az információt. Összegszerűsíteni kell azt, amit a sportcsarnok vagy a bizottság ad. Ezért 
kérte a sportcsarnoktól az információt, és leírta a javaslatba azt az összeget, amit többször is 
mondtak neki. Neki nincs joga meghatározni azt, hogy mennyi legyen a sportcsarnoknak a 
bérleti díja. Ő információt kap a sportcsarnok munkatársától csak. Többször is megkérdezte, 
hogy ez mekkora összeget jelentene, és mindig azt a választ kapna, hogy 500.000 forint+ ÁFA 
a sportcsarnok bérleti díja.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Koncert esetében.  
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Neki nincs joga felülbírálni azt az összeget, amit az illetékesek 
mondtak neki.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Tudni kell azt is, hogy a Sió Kupáért 
az elmúlt 30 évben soha nem kellett, hogy fizessen az egyesület bérleti díjat.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Belépő díj sem volt, úgy tudja.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Valamikor volt, valamikor nem. Ha 
szedtek belépőt, akkor azt mindig jótékony célra fordították. Tavaly Gereben Lívia 
gyógyulására, előtte a kórház baleseti sebészetének az alapítványának ajánlották fel az 
összeget. Az idei évben felvetődött a boksz gála támogatása, valamint a kórháznak történő 
felajánlás is. A jegybevételből egyébként nem nagy összeg szokott befolyni, körülbelül 
400.000-500.000 forint, de ez mégis sokat jelent azoknak, akiknek szokták ajánlani.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Amikor a 
kórháznak ajánlják fel az összeget, akkor a főigazgatóval szoktak egyeztetni arról, hogy melyik 
részlegre menjen a támogatás.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Elmondja, hogy a bérleti díjból befolyt összeget szeretnék az 
egyesületekre fordítani. A sportcsarnok arra szeretné költeni a pénzét, amit jónak ítél meg. 
Tehát nem irányított lenne az, hogy hova kerül az, amit a bizottság ingyen ad. A sportcsarnok 
szeretné támogatni az egyesületeit, mert az elmúlt években erre nem nagyon került sor.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Ő ezt megérti.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A korábban említett boksz klub edzőjének minden évben komoly 
nehézséget okozott a bérleti díjnak a kifizetése.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Elmondja, hogy ő a saját 
egyesületükkel kell, hogy foglalkozzon. Az összeget mindenképp tisztázni kell, mert ez irreális. 
Ennyiért nem fog Sió Kupát rendezni sem itt, sem máshol.   
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ha az összeg vitatott, a határozati javaslatnak akkor is az a 
lényege, hogy a válogatott mérkőzés esetében ne legyen bérleti díj, a Sió Kupára legyen 
kedvezmény, a boksz gála pedig szintén bérleti díjtól mentes legyen. A Sió Kupából származó 
bevétel pedig az egyesületekre lenne fordítva. Szeretné, ha minden támogatás forintosítva 
lenne, mert az egyesületek sokszor azt mondják, hogy nem kapnak semmit, de, ha forintosítva 
lenne minden, akkor kiderülne, hogy sokszor igen magas összeget kapnak. A Kosárlabda Sport 
Clubnál van egyedül forintosítva a 40 millió forint. Más egyesület, ahol nincs forintosítás, azt 
mondhatja, hogy ők nem kaptak semmit, más meg 40 millió forintot. Ezeket az alaptalan 
dolgokat szeretnék kiszűrni azzal, hogy mindent forintosítanak. De hangsúlyozza, hogy az 
információt a sportcsarnoktól kapták. Neki nincs joga meghatározni azt, hogy mi mennyibe 
kerül. Kétszer is rákérdezett, hogy biztos ennyibe kerül-e, és mind a kétszer azt a választ kapta, 
hogy az egész sportcsarnok bérlete ennyi.  
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Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Ezt az összeget mindenképpen 
tisztázni fogja, és szeretné, ha erre még visszatérnének. Bár a rendezvény nagyon hamar itt 
lesz, bő két hét múlva kezdődne. Ez a rendezvény több mint fél évszázados, így véleménye 
szerint oda lehetne adni ingyen is a sportcsarnokot főleg azért, mert a 40 millió forintnyi 
támogatás még mindig lóg a levegőben. Ennek mindenki tudja az okait, annak idején meg lett 
szavazva, majd a polgármester utána módosította a költségvetést, és lehúzta. Bomba Gáborral 
két-három héttel ezelőtt egyeztetett, aki azt mondta, hogy a Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottság még azért nem tárgyalta, mert a szakbizottság sem döntött még róla. Egyszer már 
jóvá lett hagyva, azóta nem tudja, hogy mi történt szakmailag.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Mi lett jóváhagyva?  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: A 40 millió forint. 
Elmondja, hogy hoztak egy anyagot a bizottság tagjainak, amelyet egyszer már megkaptak a 
beruházásokról. Elmondja, hogy 2013-2014-es időszakban volt először TAO-s beruházás az 
egyesület által. Ha jóváhagyást kapnak az idei évi beruházásukra is, és megépülnek a Babits 
Iskolában a kosárlabda pályák, akkor közel 300 millió forintos összeg jön ki az elmúlt hat évre. 
Az egyesület ekkor összeget fordított TAO és önerő címszóval a város intézményeire. Az anyag 
tartalmazza, hogy mikor, mit és mennyi összegből. 
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Mekkora volt az egyesület TAO-ja a múlt évben?  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: 147 millió forint. De külön kell 
bontani a beruházást és a működést.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: A beruházásoknál 
30 százalék önerőt kell biztosítani, amire soha, semmilyen segítséget nem kaptak a várostól. 
Elmondja, hogy most voltak Bátaszéken tárgyalni a polgármesternél, és megtudták, hogy ott 
hogyan működik ez. Ott minden odaad a város.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Ott nyilván kisebb számok vannak, 
de bármilyen beruházás történik ott, a város odaadja az önerőhöz szükséges teljes összeget.  
 
Murvai Árpád elnök: Véleménye szerint eltértek a napirendi ponttól.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Nem, ez 
kapcsolódik hozzá. A 40 millió forintos támogatás az önerejüket sem fedezi. Az az összeg, 
amelyet nagyon kérnek, és amellyel kapcsolatban a többi sportág akkora ügyet keletkeztetett, 
nem egy olyan bődületes szám, és ezt úgy is lehet kommunikálni, hogy az egyesület által 
átadott beruházások önerejét az önkormányzat állta.   
 
Murvai Árpád elnök: Ezt a beszámolót ő már látta. 
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Szeretné 
megkérdezni a bizottság tagjait, hogy világos-e mindenkinek, ami ebben benne van.   
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Murvai Árpád elnök: Igen. El fog jönni az az idő, amikor az egyesület újra eléjük kerül, és 
beszámol. Reméli, hogy pontosan azért, mert a 40 millió forintos támogatást oda tudják adni. 
Ehhez kell egy létező költségvetés, ami most még nincs. Ami az előbb elhangzott, az sajnos 
ebben a városban egy elharapódzó hozzáállás néhány sportvezető részéről. Páran nem értik, 
hogy miért kap az egyesület támogatást a várostól, ha van egy nagy összegű TAO-ja is. 
Szeretné, ha visszatérnének az eredeti napirendi ponthoz.   
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Szeretné, ha 
beszélnének még valamiről, ami fontos, és ami ide tartozik. Megjelent, hogy az ötös iskolában 
befejeződtek az öltöző felújítások. Ez is egy 26 millió forintos beruházás. Csütörtökön tartanak 
egy sajtótájékoztatót. Mindkét oldal politikai vezetőjének elmondták, hogy nem hívnak oda 
politikust, mert ezt az összeget a klub állta. Ennek az önereje 7,8 millió forint volt. Nem 
szeretné, ha ez úgy lenne kommunikálva, hogy ehhez bármilyen köze is lenne valamelyik 
politikai félnek. Ezt a beruházást a klub valósította meg.   
 
Murvai Árpád elnök: Megkérdezi az igazgató asszonyt, hogy hol látott ilyen kommunikációt?  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Ma reggel. Legyen 
őszinte a kommunikáció.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A TAO pénz adópénz. Minden embernek az adója benne lehet 
különböző formában. Az egyesület egy köztes szereplő az adó elköltésében.   
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Véleménye szerint ezt nem itt kellene megbeszélni, mert nagyon 
eltértek a napirendtől.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Ez fontos.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: De nem ez a témája a mai ülésnek.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A TAO finanszírozás egy érdekes helyzet, amelyről senki sem lett 
megkérdezve. Ez így működik, de tisztázni kellene. 
 
Csötönyi László elnök: Nagyon sok mindent kellene tisztázni, például azt is, hogy a kulturális 
szféra miért nem használhat fel TAO pénzt.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: De ennek van egy 7,8 millió forintos 
önereje is, amiért az egyesület ment.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Ez nem az első 
intézmény, amit az egyesület felújított. Példaként hozza fel a Garay János Gimnáziumot és a 
négyes iskolát is.  
 
Murvai Árpád elnök: Jelzi az igazgató asszonynak, hogy ezeket a számokat egyszer már nagyon 
szépen felvázolta.  
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Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: De ez közös érték, 
a város értéke.  
 
Murvai Árpád elnök: Igen, ez így van. Nagyon örül annak, ha ez a beruházás át lesz adva. Ez 
nem politikai kérdés. Szeretné, ha visszatérnének az eredeti napirendi ponthoz. Tisztázni kell 
az összegeket, és, hogy ki mire gondolt. Gyanítja, hogy a sportcsarnok úgy számolt ezzel az 
összeggel, hogy a rendezvény idejére az egész sportcsarnokba más nem mehet be.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Konkrétan arra a helyzetre kérdezett rá, ha meccs van. Azt is 
megmondta a sportcsarnok munkatársának, hogy miért szeretné ezt megtudni. Kétszer is ezt 
az összeget mondták neki a sportcsarnokban. Nem szeretne ezen vitatkozni, mert ez nem az 
ő hatásköre, ő nem állapíthatja meg ezt az összeget, mert ebben az esetben nem lenne 
szükség igazgatóra, és a bizottság irányíthatná a sportcsarnokot.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Véleménye szerint ezek koncertárak. 
Koncert esetében sokkal nagyobb az áramfogyasztás. A Sió Kupáért úgy emlékszik, hogy sosem 
kellett, hogy fizessenek, ugyanakkor köttettek régebben is szerződések, mert támogatás volt, 
amiért cserébe az egyesület reklámot adott a sportcsarnoknak.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Pont az a baj, hogy nem volt forintosítva.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: De forintosítva volt, és volt róla 
szerződés. Az adott összegért cserébe reklámot adtak a sportcsarnoknak.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: De lehet, hogy ez évekkel korábban volt.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Nem volt az olyan régen.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Vissza lehet 
keresni a szerződéseket.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Elő tudja keresni, ha a bizottság ezt 
szeretné.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Akkor is a sportcsarnok igazgatójának kellett megmondani, hogy 
ez mekkora összeg. Kifejezetten a Sió Kupára kell most százalékot számolni, a többi 
rendezvény, amely a javaslat szerepel, ingyen lesz.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Véleménye szerint egy ilyen 
volumenű rendezvényre oda lehetne adni ingyen a sportcsarnokot. Napi 200.000-300.000 
forintot fizetni egy rendezvényre úgy, hogy 16.700 forint a sportcsarnok bérleti díja egy órára, 
az azt jelentené, hogy kedvezményt se kapott az egyesület. Sőt, még felárasan veszi igénybe a 
rendezvény idejére a csarnokot. Erre jelen pillanatban nincs lehetőségük.  
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Feltételezi, hogy nem pakol el minden nap az egyesület. Erre a 
három napra nem lehet másnak kiadni a csarnokot. Ezért számol véleménye szerint ezzel az 
összeggel a sportcsarnok, mert erre a három napra nem lehet másnak kiadni a csarnokot.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Mire lehetne egyébként?  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Este a mérkőzés után például egy zenés rendezvényre. 
Hangsúlyozza, hogy ezt a sportcsarnokkal kellene megvitatni.   
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Ő szívesen megvitatja ezt a 
sportcsarnokkal, de ebben az esetben szeretné, ha valaki ott lenne a bizottság tagjai közül 
ezen az egyeztetésen.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Jelzi, hogy ő nagyon szívesen részt vesz ezen az egyeztetésen.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Ha 600.000 
forintot kellene, hogy kifizessenek a sportcsarnokért a rendezvényre, az véleménye szerint 
nem reális. Nemcsak a profi csapatról van szó. Mindenki tudja, hogy mit épített fel az 
egyesület. Ha ez nem érték, akkor jól van.  
 
Murvai Árpád elnök: Véleménye szerint nagyon érzelmi síkra ment ez a beszélgetés.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Mert el is kell. Egy 
Sió Kupáért 600.000 forintot kellene, hogy fizessenek. Ez nagyon kemény történet 51 év után.  
 
Murvai Árpád elnök: Pont arról beszélnek, hogy ez nem biztos, hogy 600.000 forint lesz.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Ez egy irreális 
összeg.  
 
Murvai Árpád elnök: Ezt kell most megbeszélniük, hogy ez a szám hogyan jött ide.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Ez egy nemzetközi 
női kosárlabda torna, amely Európában egyedülálló. Európában, nem Magyarországon. 
Véleménye szerint ez elsősorban nem pénzügyi, hanem erkölcsi kérdés egy városvezetésnek. 
Bármilyen városvezetésnek.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Mindenki tudja jól, hogy a város kasszája üres.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Polgármester úr nemcsak az egyesület támogatását húzta le, 
hanem a bizottságokét is, amelyekből az egyesületeket tudnák támogatni. A boksz klub 
jelenleg nem tud fizetni bérleti díjat a sportcsarnok igazgatónak, mert nem kapta meg a pénzt.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Tisztában vannak 
a helyzettel.  
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: 30 évig hagyta kínlódni a vezetőség ezt az embert. Az egyesület 
vezetője vesz cipőt a saját pénzén a gyermekeknek. Nagyon szépen hoztak olyan eredményt, 
amelyre tudnak alapozni. Ehhez viszont eszköz kell, amelyet valamiből meg kell venni. A 
sportcsarnok a bevételéből tudja megvenni az eszközöket.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Véleménye szerint rövidre kellene zárni ezt a kérdést, és újra 
kellene tárgyalni, hogy mi van ebben pontosan benne.  
 
Murvai Árpád elnök: Őrült nagy a különbség a 16.700 és az 500.000 forint között. Ugyanolyan 
százalékban kellene lebontani a pénzügyet a boksz klubig, mint amiről itt beszéltek.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Az lenne a legegyszerűbb, ha 
felhívnák a sportcsarnok munkatársát. A rendezvény előtt és után bármi lehet a csarnokban.  
 
Csötönyi László bizottsági tag: Felvette telefonon a kapcsolatot a sportcsarnok 
munkatársával. A sportcsarnok munkatársának jelzése alapján koncert esetében bruttó 
500.000 forintról van szó, míg sportrendezvény esetében 16.700 forint a küzdőtér bérleti díja. 
Az elmúlt évek gyakorlata alapján egész napos nagyobb volumenű sportrendezvény esetében 
bruttó 150.000 forinttal szokott számolni a sportcsarnok. Ebben az összegben benne van az 
öltöző is.  
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nem érti, hogy neki miért mondott 500.000 forintot ugyanez a 
személy.  
 
Murvai Árpád elnök: Ebben az esetben a javaslatban szereplő számokat a 150.000 forintos 
bruttó összeggel kell, hogy tovább számolják. Az egyes pontban szereplő javaslat esetében az 
alaphelyzet nem változik, függetlenül a számoktól. A Sió Kupa esetében a harmadik nap hogy 
néz ki?  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: A harmadik nap 
már csak félnapos.  
 
Murvai Árpád elnök: Sorsolás van már? 
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: A rendezvény déltől fog kezdődni, 
így az iskolai órákat is meg lehet majd tartani.  
 
Murvai Árpád elnök: Hány meccs lesz?  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Minden nap négy.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Kioszt a bizottság 
tagjainak egy programtervezetet.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: De ebből az összegből le fog jönni a 
kedvezmény?  
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Murvai Árpád elnök: Igen. A kiosztott füzet teljesen kész már?  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Nem, a 
Sepsiszentgyörgy csapata helyett más csapat lesz.  
 
Murvai Árpád elnök: Örülne neki, ha a sportközpont, mint szponzor fel lenne tüntetve.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: A végleges füzetben minden évben 
benne volt.  
 
Murvai Árpád elnök: A bizottságot nem lehetne feltüntetni?  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Van a 
bizottságnak logója? Plakátra is fel lehet egyébként tüntetni.  
 
Murvai Árpád elnök: Megtisztelő lenne, ha a sportcsarnok és a bizottság felkerülne a plakátra, 
mint támogató.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Tavaly, tavalyelőtt ingyen kapták a 
sportcsarnokot. A sportközpont természetesen belekerült a füzetbe.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: És végig fent is 
volt a plakáton, amelyet egyébként most is terveztek.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A sportközpont pont ezek miatt van most ilyen anyagi 
helyzetben. Ráadásul most még bejött a pandémia is, így adópénzeik sincsenek.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: De most ebben 
mi a támogatás a klub felé?  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: A válogatott meccset ne keverjék 
ide, mert ez sportdiplomáciai kérdés.  
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: A sporteseményeket nagyon becsülik.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Ha ez a kérés, akkor nincs ellene 
kifogása.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: A bizottság 
esetében a név lenne feltüntetve?  
 
Murvai Árpád elnök: Ha jól értette, az egyesület az ingyenességet látná igazi támogatásnak.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: A 
csarnokhasználat tekintetében igen.  
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Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Természetesen csak a felnőtt csapat 
tekintetében. 
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Az utánpótlásra 
eddig is fizettek.  
 
Murvai Árpád elnök: Ő most a Sió Kupára gondolt.   
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Utána fog nézni annak, hogy volt-e 
olyan év, amikor fizetniük kellett a rendezvény kapcsán a csarnokért.  
 
Murvai Árpád elnök: Szeretné, ha rögzítve lenne, hogy ezeket a számokat még egyszer meg 
kell nézni. Az egyesület továbbra is azt látná igazi támogatásnak, ha ingyenes lenne a csarnok.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: A felnőtt profi 
csapat tekintetében.  
 
Murvai Árpád elnök: Most a Sió Kupáról beszélnek.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Tudja, hogy még nincs költségvetés, 
de frakcióvezető úr azt mondta neki, hogy a bizottság támogatása kell a 40 millió forinthoz.  
 
Murvai Árpád elnök: Azt abszolút támogatják, és egyszer már el is fogadták.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Akkor fizetnek a 
Sió Kupáért.  
 
Murvai Árpád elnök: Amit egyszer megszavaztak, azt be fogják tartani. Ez csak azon múlik, 
hogy legyen költségvetés.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Ebben az esetben 
szívesen fizetnek a Sió Kupáért, és rárakják támogatónak a sportközpontot és a bizottságot is. 
Elmondja, hogy ő teljesen megérti a többi sportágat is. De úgy gondolja, hogy ők nemcsak 
kérnek, hanem sokszor adnak is, és ezek a dolgok azért itt maradnak a városban. A 40 millió 
forint nagyon fontos ahhoz, hogy ezeknek a beruházásoknak meglegyen az önereje.  
 
Szabó Gergő, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd elnöke: Tájékoztatja a bizottságot arról, hogy 
úgy néz ki, hogy bővülni fognak Bátaszékkel. Tegnap voltak ott egyeztetésen.  
 
Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: 40-50 gyermekről 
van szó. Nagyon pozitív megbeszélésük volt a polgármester úrral.  
 
Murvai Árpád elnök: Lesz edző is?  
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Szabó Noémi, a Kosárlabda Sport Club Szekszárd sport szakmai igazgatója: Igen, két 
kolléganőjük vállalná.  
 
A Kosárlabda Sport Club Szekszárd képviselői az üléstermet elhagyják 13 óra 52 perckor. 

 

dr. Holczer Mónika jogi és bizottsági referens: Határozathozatalra még nem került sor.  
 
Murvai Árpád elnök: Mert a bizottság még nem tudja, hogy hogyan döntsön. Korábban volt 
már a bizottságnak egy álláspontja az ingyenesség biztosításáról.  
 

A bizottság 13 óra 54 perctől 14 óra 15 percig szünetet tartott. 
 

Murvai Árpád elnök: A Sió Kupa napi bérleti díja bruttó 150.000 forint legyen. 
 
Nyerges Tibor bizottsági tag: Ezt az egyesület is elfogadta.  
 
Csötönyi László bizottsági tag: Igen, bruttó 150.000 forint. Az utolsó nap véleménye szerint 
nem félnap. 
 
Murvai Árpád elnök: A felszerelések pedig ennek fényében lennének biztosítva.  
 
Kizakisz Georgiosz Román bizottsági tag: Ha eddig ingyen kapták, akkor most is úgy kellene. 
 
Murvai Árpád elnök: Pont erről döntöttek az előző ülésen.   
 

Kizakisz Georgiosz Román bizottsági tag az üléstermet elhagyja 14 óra 17 perckor. Jelen van 5 

fő bizottsági tag, a bizottság határozatképes. 

 

Murvai Árpád elnök: Javasolja, hogy a bizottság 
1. kérje fel a Sportközpont igazgatóját arra, hogy biztosítsa a csarnokot a Magyar 

Kosárlabdázók Országos Szövetsége részére a Szekszárdon megrendezésre kerülő 
nemzetközi kosárlabda mérkőzés lebonyolításához és a bruttó 150.000,- Ft/ nap bérleti 
díj mindösszesen bruttó 450.000 Ft bérleti díj elengedésére; 

2. kérje fel a Sportközpont igazgatóját arra, hogy a Kosárlabda Sport Club Szekszárd 
egyesület által rendezett Sió Kupa idejére biztosítsa a csarnokot napi bruttó 150.000,- 
Ft összegért 40 százalékos kedvezménnyel; 

3. kérje fel a Sportközpont igazgatóját arra, hogy a Sió Kupa kedvezményes bérleti díjából 
befolyt összegből a Sportközpont vásároljon a küzdősport egyesületek igényeit 
felmérve új felszerelési tárgyakat. 

4. kérje fel a Sportközpont igazgatóját arra, hogy biztosítsa a csarnokot az Union Box Club 
által rendezett gála időtartamára és a napi bruttó 150.000,- Ft bérleti díj elengedésére. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
Az elnök szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a bizottság 4 
igen szavazattal, 1 nem szavazat mellett elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 77/2020. (IX.1.) határozata 
terembérleti díjakról kapcsolatos javaslatokról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága 

 
1. Felkéri a Sportközpont igazgatóját arra, hogy biztosítsa a csarnokot 

a Magyar Kosárlabdázók Országos Szövetsége részére a 
Szekszárdon megrendezésre kerülő nemzetközi kosárlabda 
mérkőzés lebonyolításához és a bruttó 150.000,- Ft/ nap bérleti díj 
mindösszesen bruttó 450.000 Ft bérleti díj elengedésére; 

 
2. Felkéri a Sportközpont igazgatóját arra, hogy a Kosárlabda Sport 

Club Szekszárd egyesület által rendezett Sió Kupa idejére biztosítsa 
a csarnokot napi bruttó 150.000,- Ft összegért 40 százalékos 
kedvezménnyel; 

 
3. Felkéri a Sportközpont igazgatóját arra, hogy a Sió Kupa 

kedvezményes bérleti díjából befolyt összegből a Sportközpont 
vásároljon a küzdősport egyesületek igényeit felmérve új 
felszerelési tárgyakat. 

 
4. Felkéri a Sportközpont igazgatóját arra, hogy biztosítsa a csarnokot 

az Union Box Club által rendezett gála időtartamára és a napi 
bruttó 150.000,- Ft bérleti díj elengedésére. 

 
Határidő: 2020. szeptember 01. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

     Malomsoki Krisztián Milán ügyvezető igazgató 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, ezért az elnök a nyilvános ülést 14 óra 23 
perckor berekeszti.  
 
 

K.m.f 
 
 
 

  
 

  Mácsik Henrietta 
                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 

Murvai Árpád 
elnök 
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Készítette: 

dr. Holczer Mónika 
jegyzőkönyvvezető 

 
 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Göttlinger István 

           aljegyző 


